
Fatima TV: Vdp. Marián Kuffa odpovedá – Prečo tak
trpíme? Čo nás zachráni?

Anna Kulanová
29. marca 2023    Video   Rozhovory

Vdp. Kuffa v dnešnom videu na Fatima TV otvorene odpovedá na zrejme najťažšie otázky dneška: „Trestá

nás Boh? Bude hlad? Je dobré posielať do vojny zbrane? Čo nás zachráni…?“

Zároveň však sebe vlastným spôsobom hovorí aj o ďalších pálčivých témach, pričom pozorne počúvajúci

divák môže nájsť odpovede i na vlastné, nevyslovené otázky…

Titulný ilustračný obrázok, zdroj – Fatima TV / archív Christianitas.sk

URL adresa článku: http://christianitas.sk/fatima-tv-vdp-marian-kuffa-odpoveda-preco-tak-trpime-co-nas-

zachrani/

http://christianitas.sk/fatima-tv-vdp-marian-kuffa-odpoveda-preco-tak-trpime-co-nas-zachrani/
http://christianitas.sk/author/anna-kulanov%c3%a1/
http://christianitas.sk/kategoria/video/
http://christianitas.sk/tag/rozhovory/
http://christianitas.sk/fatima-tv-vdp-marian-kuffa-odpoveda-preco-tak-trpime-co-nas-zachrani/
http://christianitas.sk/fatima-tv-vdp-marian-kuffa-odpoveda-preco-tak-trpime-co-nas-zachrani/

